
Styrgruppsmöte Fokus Vombsjön 

2021-06-15 

 

 

Tid: Tisdagen den 15 juni klockan 14:00, mötet avslutades 14:55 

Plats: Digitalt möte via Teams (länk skickas med kallelse).  

 

Bilagor: Bilaga 1_Arbetsplan (skickas senare) 

Bilaga 2_Yrkesfiskedata sammanställning 

Bilaga 3_Driftsbudget 

 

Närvarande: 

Thomas Quist Ordförande, Sjöbo kommun 

Christian Alsterberg Biträdande projektledare 

Lars Bäksted Övedskloster 

Miroslav Han Eslövs kommun 

Peter Horneth Lunds kommun 

Håkan Lindquist LRF 

Paul Andersson VA SYD  

Anders Eklöv Fiskevården 

Karoline Wennerbeck Sydvatten 

 

 

 

Thomas Q hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat klockan 14:05 

 

Styrgruppen beslutar att Miroslav Han jämte ordförande justerar dagens protokoll 

 

 

Dagordning 

 

1. Representant arbetsgruppen 

o Thomas Q informerar att Jonas Johansson åter är verksam i  

arbetsgruppen.  

 

Styrgruppen beslutar: 

 Att lägga information till handlingarna  

 

2. Arbets- och styrgruppsmöten: 
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o Christian A undrar om behovet av antalet styrgruppsmöten per år. 

Anledningen till detta är då man inom projektledningen har 

diskuterat om antal möten kanske bör minska.  

 

o Christian A informerar att arbetsgruppen också föreslår att 

styrgruppen mer skall vara ett beslutande organ samt att 

arbetsgruppens uppgift är att bereda underlag för beslut till 

styrgruppen.  

 
 

Peter H, tycker att förslaget är bra och att strukturen mellan 
arbetsgrupp och styrgrupp blir tydligare. Det är bra med fasta möten 
och 4 stycken styrgruppsmöten per år är rimligt. Vid akut frågor man 
kan kalla till ett extra möte. 
 
Lars B, håller med att nuvarande struktur på ett styrgruppsmöte är bra 
och att man bara hanterar viktiga frågor som det måste fattas beslut 
om.  

 

Thomas Q, menar att det är viktigt att det är 4 möten per år så att 
styrgruppen kan hålla sig uppdaterade i aktuella frågor. Det är också 
viktigt att få en tydligare struktur på mötena. Arbetsgrupp och 
styrgrupp skall särskiljas.  
 
Christian A meddelar att han återkommer med datum förslag för året 
2021 på nästa styrgruppsmöte. 

 

Styrgruppen beslutar: 

 att hantera beslutande frågor för styrgruppen och att dessa 

förbereds av arbetsgruppen 

 Att lägga övrig information till handlingarna  

 

3. Arbetsplan (bilaga 1) och aktiviteter 

Christian A presenterar kortfattat nuvarande läge inom respektive aktivitet 

med specifik fokus på aktivitet 4. Sedan 1959 bra statistik och efter 1970 

väldigt bra och noggrann statistik. Fisket upphörde 2018. Gällande den 

andra data som finns från Carlos så är han tveksam till att lämna ut data, 

det gynnar inte direkt honom och han är negativ till att andra ska blanda 

sig i sjöns förvaltning. Carlos hävdar dock att data skickas in till 

länsstyrelsen fiskeriverket etc och att data är separerad per sjö. Enligt 

länsstyrelsen och HaV är detta inte fallet vilket leder till stor osäkerhet i 

data.  
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Lars B meddelar att Övedskloster kan tillhandahålla data från Carlos 

yrkesfiske.   

Anders E tycker att det är rimligt att använda Leifs data, då det finns långa 

fina tidsserier samt att data är dokumenterat på samma sätt och anses 

därför vara tillförlitlig. Anders E förslag är att använda Leifs data för 

huvudanalys och komplettering/verifiering med data från Carlos.  

Peter H anser också att vi bör använd de data vi har tillgång till.  

Thomas Q önskar ett tillägg till arbetsplanen. Det bör finnas en aktivitet 8 

som specificerar hur man ska hanterar allt insamlat och producerat 

material men som också specificerar vad som är målet med information 

och de dokument som projektet tar fram. Kort och gott så behövs det en 

handlingsplan. Här kan det också finnas finansieringsfrågor som måste 

redas ut.  

Peter H tycker Thomas förslag är rimligt. Det är bra att reda ut vart arbetet 

skall leda och att man samlar detta i en punkt 8. Arbetet får inte sluta när 

aktiviteten exempelvis är färdig. Flera av aktiviteterna leder till att man 

skall ta fram förslag. Man kanske skall samla dessa förslag? Det finns 

dessutom andra aktiviteter inom projektet som kan behöver denna 

vägledning.  

Karoline W: Tycker det är viktigt att arbetet syns och hörs samt att man 

använder så många olika kanaler som möjligt för detta. 

Paul A håller med att det är viktigt med synliggörande. Kommunikation en 

är en del i detta men även digitalisering.  

Christian A, menar på att detta är en bra arbetsgruppsfråga och att detta 

måste börja diskuteras i arbetsgruppen först.  

 

Styrgruppen beslutar 

 att enbart utvärdera yrkesfisket fångstdata från halva sjön där 

Leif Nilsson har bedrivet yrkesfiske och att detta sedan 

validerar med data från Övedskloster 

 att arbetsgruppen tar fram ett förslag på aktivitet 8  

 Att lägga övrig information till handlingarna  

 

 
4. Driftsbudget (bilaga 3) 

Christian A informerar om nuvarande budgetläge.  
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Styrgruppen diskuterar hur de finansiella resurserna skall hanteras på 

bästa sätt och att man bör sätta in extra resurser i form av personal.  

  

Styrgruppen beslutar 

 Att arbetsgruppen tar fram förslag på en handlingsplan 

gällande driftsbudget och extra resurser 

 Att lägga övrig information till handlingarna  

 

 

5. Nästa styrgruppsmöte 

 

Styrgruppen beslutar att nästa styrgruppsmöte sker den 24 augusti  klockan 

09:00 

 

6. Övrigt 

 

Anders E informerar om det elfiske som genomförts i tillrinnande vatten 
och gäddvåtmarker kring Vombsjön. Ett mycket intressant fynd var 
Nissöga som är en ovanlig art i Skåne och det var första gången arten 
registrerats i Vombsjön vid provfiske. Annars hittade man framförallt Ål, 
Gers, Mört, Nissöga och Abborre. Spigg hittade man inte så mycket.  
 
Christian A undrar om det kan vara värt att också ha ersättare i 
styrgruppen? 
 
Peter H tror inte detta behövs. Det blir en betydligt större grupp och fler 
personer som skall kallas samt sättas in i projektet.  

 
 

 
Mötet avslutas 14:55 
 
 
Lund som ovan 
Christian Magyar Alsterberg 
Biträdande projektledare  
 
 
Justeras 
 
 
Thomas Quist   Miroslav Han 
Ordförande    Eslövs kommun 
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Följande handlingar har undertecknats den 5 juli 2021
 

Handlingarna är undertecknade av
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Styrgruppsmöte Fokus Vombsjön 



2021-06-15 



 



 



Tid: Tisdagen den 15 juni klockan 14:00, mötet avslutades 14:55 



Plats: Digitalt möte via Teams (länk skickas med kallelse).  



 



Bilagor: Bilaga 1_Arbetsplan (skickas senare) 



Bilaga 2_Yrkesfiskedata sammanställning 



Bilaga 3_Driftsbudget 



 



Närvarande: 



Thomas Quist Ordförande, Sjöbo kommun 



Christian Alsterberg Biträdande projektledare 



Lars Bäksted Övedskloster 



Miroslav Han Eslövs kommun 



Peter Horneth Lunds kommun 



Håkan Lindquist LRF 



Paul Andersson VA SYD  



Anders Eklöv Fiskevården 



Karoline Wennerbeck Sydvatten 



 



 



 



Thomas Q hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat klockan 14:05 



 



Styrgruppen beslutar att Miroslav Han jämte ordförande justerar dagens protokoll 



 



 



Dagordning 



 



1. Representant arbetsgruppen 



o Thomas Q informerar att Jonas Johansson åter är verksam i  



arbetsgruppen.  



 



Styrgruppen beslutar: 



 Att lägga information till handlingarna  



 



2. Arbets- och styrgruppsmöten: 











o Christian A undrar om behovet av antalet styrgruppsmöten per år. 



Anledningen till detta är då man inom projektledningen har 



diskuterat om antal möten kanske bör minska.  



 



o Christian A informerar att arbetsgruppen också föreslår att 



styrgruppen mer skall vara ett beslutande organ samt att 



arbetsgruppens uppgift är att bereda underlag för beslut till 



styrgruppen.  



 
 



Peter H, tycker att förslaget är bra och att strukturen mellan 
arbetsgrupp och styrgrupp blir tydligare. Det är bra med fasta möten 
och 4 stycken styrgruppsmöten per år är rimligt. Vid akut frågor man 
kan kalla till ett extra möte. 
 
Lars B, håller med att nuvarande struktur på ett styrgruppsmöte är bra 
och att man bara hanterar viktiga frågor som det måste fattas beslut 
om.  



 



Thomas Q, menar att det är viktigt att det är 4 möten per år så att 
styrgruppen kan hålla sig uppdaterade i aktuella frågor. Det är också 
viktigt att få en tydligare struktur på mötena. Arbetsgrupp och 
styrgrupp skall särskiljas.  
 
Christian A meddelar att han återkommer med datum förslag för året 
2021 på nästa styrgruppsmöte. 



 



Styrgruppen beslutar: 



 att hantera beslutande frågor för styrgruppen och att dessa 



förbereds av arbetsgruppen 



 Att lägga övrig information till handlingarna  



 



3. Arbetsplan (bilaga 1) och aktiviteter 



Christian A presenterar kortfattat nuvarande läge inom respektive aktivitet 



med specifik fokus på aktivitet 4. Sedan 1959 bra statistik och efter 1970 



väldigt bra och noggrann statistik. Fisket upphörde 2018. Gällande den 



andra data som finns från Carlos så är han tveksam till att lämna ut data, 



det gynnar inte direkt honom och han är negativ till att andra ska blanda 



sig i sjöns förvaltning. Carlos hävdar dock att data skickas in till 



länsstyrelsen fiskeriverket etc och att data är separerad per sjö. Enligt 



länsstyrelsen och HaV är detta inte fallet vilket leder till stor osäkerhet i 



data.  











 



Lars B meddelar att Övedskloster kan tillhandahålla data från Carlos 



yrkesfiske.   



Anders E tycker att det är rimligt att använda Leifs data, då det finns långa 



fina tidsserier samt att data är dokumenterat på samma sätt och anses 



därför vara tillförlitlig. Anders E förslag är att använda Leifs data för 



huvudanalys och komplettering/verifiering med data från Carlos.  



Peter H anser också att vi bör använd de data vi har tillgång till.  



Thomas Q önskar ett tillägg till arbetsplanen. Det bör finnas en aktivitet 8 



som specificerar hur man ska hanterar allt insamlat och producerat 



material men som också specificerar vad som är målet med information 



och de dokument som projektet tar fram. Kort och gott så behövs det en 



handlingsplan. Här kan det också finnas finansieringsfrågor som måste 



redas ut.  



Peter H tycker Thomas förslag är rimligt. Det är bra att reda ut vart arbetet 



skall leda och att man samlar detta i en punkt 8. Arbetet får inte sluta när 



aktiviteten exempelvis är färdig. Flera av aktiviteterna leder till att man 



skall ta fram förslag. Man kanske skall samla dessa förslag? Det finns 



dessutom andra aktiviteter inom projektet som kan behöver denna 



vägledning.  



Karoline W: Tycker det är viktigt att arbetet syns och hörs samt att man 



använder så många olika kanaler som möjligt för detta. 



Paul A håller med att det är viktigt med synliggörande. Kommunikation en 



är en del i detta men även digitalisering.  



Christian A, menar på att detta är en bra arbetsgruppsfråga och att detta 



måste börja diskuteras i arbetsgruppen först.  



 



Styrgruppen beslutar 



 att enbart utvärdera yrkesfisket fångstdata från halva sjön där 



Leif Nilsson har bedrivet yrkesfiske och att detta sedan 



validerar med data från Övedskloster 



 att arbetsgruppen tar fram ett förslag på aktivitet 8  



 Att lägga övrig information till handlingarna  



 



 
4. Driftsbudget (bilaga 3) 



Christian A informerar om nuvarande budgetläge.  



 











Styrgruppen diskuterar hur de finansiella resurserna skall hanteras på 



bästa sätt och att man bör sätta in extra resurser i form av personal.  



  



Styrgruppen beslutar 



 Att arbetsgruppen tar fram förslag på en handlingsplan 



gällande driftsbudget och extra resurser 



 Att lägga övrig information till handlingarna  



 



 



5. Nästa styrgruppsmöte 



 



Styrgruppen beslutar att nästa styrgruppsmöte sker den 24 augusti  klockan 



09:00 



 



6. Övrigt 



 



Anders E informerar om det elfiske som genomförts i tillrinnande vatten 
och gäddvåtmarker kring Vombsjön. Ett mycket intressant fynd var 
Nissöga som är en ovanlig art i Skåne och det var första gången arten 
registrerats i Vombsjön vid provfiske. Annars hittade man framförallt Ål, 
Gers, Mört, Nissöga och Abborre. Spigg hittade man inte så mycket.  
 
Christian A undrar om det kan vara värt att också ha ersättare i 
styrgruppen? 
 
Peter H tror inte detta behövs. Det blir en betydligt större grupp och fler 
personer som skall kallas samt sättas in i projektet.  



 
 



 
Mötet avslutas 14:55 
 
 
Lund som ovan 
Christian Magyar Alsterberg 
Biträdande projektledare  
 
 
Justeras 
 
 
Thomas Quist   Miroslav Han 
Ordförande    Eslövs kommun 










		info@assently.com
	2021-07-05T08:16:19+0000
	https://assently.com
	The case has been e-signed by the parties using Assently E-Sign.




